
Referat - forretningsudvalgsmøde i Kirksvejs Grundejerforening og Vejlaug 

Møde nr. 70 d. 21-09-2024  

 
Deltagere: Morten Johannsen, Erik Borchert, Thomas Jensen, Karin Nielsen,  
Grethe Cornett og Lene Svinkløv 
 
Afbud fra: Gudrun Arnborg 
 

Dagsorden: 

 
1. Status vej-drift  

Der er gravet sand af ved opgang 9, hvor sandet har skabt  problemer.  

Stauning skraber vejene igen, når vejret er til det. 

Vi bestiller grus igen til depoterne til Julianevej og Midtvej.   

 
2. Arbejdsdagen 

Arbejdsdagen er d. 18/10-24 kl. 10. Der bliver sendt invitation ud på hjemmesiden og facebook. 

 
3. Netbanksforsikring  

Eksisterende forsikring bliver afskaffet ved Middelfart sparekasse. Vi skal derfor selv finde en ny 
forsikring. Vi vil undersøge det nærmere.  
 

4. Udvidelse af naturrum  

Vi er i kontakt med Naturstyrelsen, som ejer grunden. Vi har fået forslag og tilbud fra en 
trækunstner, som kan lave forskellige figurer i træ.   
 

5. Legeplads  

Der er sendt ansøgning til kommunen. Vi er i gang med fondsansøgningen.  
 

6. Klipning af hegn/beskæring 

Kommunen vil varsle påbud om fjernelse af hegn/beskæring på grundejernes regning. 
 

7. Eventuelt 

-Vi har modtaget spørgeskema fra destination Vesterhavet, som bliver lagt ud på hjemmesiden. 

-Vores hjertestarter har været i brug. Der er blevet sat nye elektroder i og tilkøbt nye. 

 

Sekretær 

Lene Svinkløv 


